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Møteprotokoll 
 
Hva:   AK styremøte nr. 07, 2024 - 2026 
Tidspunkt:  Fredag 06.11.2024, kl. 19:00 – 21:00 
Avholdt:  Microsoft Teams-møte  
Til stede:  Ola Evjen, Roar Karlsen, Thomas Liland-Vik, Tonje Norheim Tangerud, 

Mari Herdlevær og Unni E. Forshaug 
Forfall:   
Fra admin:  Claus Johan Ryste, Mari Hagvaag Seim 
Kopi:   Internt 
Referent:  Unni Forshaug 
 
Sak 34 2024-2026  Godkjenne innkalling og sakliste 
 
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent. 
 
Sak 35 2024-2026  Budsjett 2025 
 
Administrasjonen ved Claus J. Ryste og Mari Hagvaag Seim presenterte forslag til budsjett 2025, 
slik det foreligger pr i dag. 
Det er gjennomført møter med alle tilknyttet de ulike avdelingene og det arbeides nå med å få 
detaljer på plass. Budsjett skal deretter forankres i de ulike avdelingene. 
 
AK diskuterte følgende punkter i budsjettforslaget: 
Budsjettkrav fra skistyre, skipool, KPI ca 2,9 %, valutakursene, lønnsoppgjør, rutiner 
reisekostnader, usikre inntekter og kostander knyttet til VM 2025. 
 
Vedtak: AK vedtar forslag til budsjett, som oversender skistyret for endelig vedtak.  
 
Sak 36 2024-2026  Eventuelt 
 
Møte i administrasjonen førstkommende fredag, AK informeres i etterkant.  

− Ola Evjen informerte fra skistyremøte og forslag LOC-styret i arrangørselskapet VM 
Narvik 2029. 

− Roar Karlsen og Thomas Liland-Vik deltar på oppdateringskurs fluortesting på SNØ. 
− Ola Evjen orienterte frå organisasjonsutvalget, der det bla. arbeides med vurderinger om 

at skistyret ikkje skal ha styrerepresentanter fra de ulike grenene. En eventuell 
lovendring skal vedtas på digitalt sikting til våren. 

− Lillehammer skiklubb har invitert til møte om koordinere fartsuka, nasjonalanlegg etc. 
− Claus J. Ryste orinetert om pågående prosess med TV-avtale, som kan resultere i laver 

inntekter til Skiforbundet.  
 

Møtet hevet 21:00. 
 
 
 


